

Bachelor Program of Physics

Vision:

The Bachelor of Physics program aspires to provide distinguished knowledge and scientific research that meets the communities' needs and contributes to innovation towards a sustainable environment.

Mission:

The Bachelor of Physics program offers an advanced knowledge that provides students with knowledge and skills in an attractive and stimulating environment, conducts distinguished scientific research, builds quality community engagement contracts and supports innovation in the direction of sustainable sector.

Goals:

1. Providing excellent education of Mathematics and its applications.
2. Contribute to the development of outstanding scientific research.
3. Lifelong development of human resources.
4. Transferring and indigenization of technology and its optimum use.
5. Enhancing community engagement that will lead to mutual enrichment.

جامعة و مجتمع .. بناء
وانتماء

برنامج البكالوريوس في الفيزياء

الرؤية:

يتطلع برنامج البكالوريوس في الفيزياء إلى التميز في التعليم والبحث العلمي بما يلبي احتياجات المجتمع والمساهمة في الابتكار نحو بيئة مستدامة.

الرسالة:

رسالتنا: يوفر برنامج البكالوريوس في الفيزياء تعليم متقدم يمد الطلبة بالمعرفة والمهارات في ظل بيئة جاذبة ومحفزة، اجراء بحوث علمية متميزة، عقد شراكات مجتمعية نوعية ودعم الابتكار في اتجاه قطاع الاستدامة.

الأهداف:

1. اعداد خريجين متميزين مؤهلين أكاديميا ومهنياً قادرين على المنافسة في سوق العمل.
2. الارتقاء بالبحث العلمي، وتأهيل الكفاءات لإجراء بحوث علمية وتطبيقية متميزة.
3. التطوير المستمر للموارد البشرية.
4. تحفيز الابتكار لدى الطلاب وأعضاء هيئة التدريس نحو بيئة مستدامة.
5. تعزيز الشراكة المجتمعية المحققة للإثراء المتبادل.